



E01-IR-064

القاهرة في 21 نوفمبر 2021

السادة/ قطاع الإفصاح بالبورصة المصرية

عناية الأستاذة/ هبة الصيرفي

مساعد رئيس البورصة لشئون الإفصاح

تحية طيبة وبعد،،

تعلن شركة اديتا للصناعات الغذائية ش.م.م (بشار اليها فيما بعد بشركة اديتا) عن توقيعها لخطاب نوايا غير ملزم مع شركة المصرية البلجيكية للاستثمارات الصناعية ش.م.م المصنعة لمنتجات المخبوزات والكرواسون والكعك والدوناتس باسم العلامة التجارية "Ole" (ويشار اليها فيما بعد بالشركة المصرية البلجيكية) وذلك بشأن استحواذ شركة اديتا بنفسها او من خلال احدى شركاتها التابعة علي الاصول المملوكة للشركة المصرية البلجيكية والتي تشمل أصول عقارية من أرض ومباني وانشاءات وكذلك الات ومعدات وخطوط انتاج.

علما بان مضى شركة اديتا قدماً في تنفيذ هذه الصفقة مرهون بقبولها لتنتج الفحص القانوني والمالي والفني والضريبي للاصول المستهدفة وفقا للشروط والافتراضات المتفق عليها مع الشركة المصرية البلجيكية، حيث انه من المتوقع الانتهاء من اعمال الفحص في غضون 2021/12/15 يلي ذلك البدء في تجهيز اتفاقية بيع وشراء لتلك الاصول يتم الانتهاء من إعدادها في غضون 2022/1/15 في حال كانت نتائج الفحص مرضية بالنسبة الى شركة اديتا.

Edita Food Industries S.A.E. (" Referred herein after as **Edita Company**,") announces the signing of the Non-binding Letter of Intent that it entered into with the Egyptian Belgian Company for Industrial Investments S.A.E, which is the manufacturer of the brand "Ole", a manufacturer of croissant, cakes, and doughnuts. (" Referred herein after as **the Egyptian Belgian Company** ") regarding the acquisition by Edita or any of its designated affiliates or subsidiaries to assets owned by the Egyptian Belgian Company, including real estate assets such as lands and buildings as well as machinery, equipment, and production lines.

Noting that prior to executing the said transaction, Edita Company will commence an expedited legal, technical, financial, and tax due diligence investigations of the Assets pursuant to the conditions and assumptions agreed upon.

Edita Company should finalize the due diligence exercise on or before 15 December 2021, following which and subject to the Assumptions, an initial draft of the sale and purchase agreement shall be prepared on or before 15 January 2022 provided that the outcome of the due diligence investigation is satisfactory for Edita company.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

مدير علاقات المستثمرين

منة الله شمس الدين

منة شمس الدين

